

Product adalogue



TASTE THE DIFFERENCE

www.groupsynergy.com.tr



WHO WE ARE?

SYNERGY GROUP: is one of the leading Corporation is engaging in overseas trading of various products ,import ,export of Foods, General Products and Home Appliances, as well as business investments in Turkey and overseas.

Our Core Competency: will always be known for our ability to imagine new, customer-centric ways to incorporate market needs into products, for our wealth of experience and broad depth of knowledge, for our strong sense of professionalism, and our ability to take quick and decisive action with our never stops passion

As We Synergy Family: we always aim to supply to all around the world great products from the rich Turkey Heritage with a sharpened focus and entrepreneurial spirit. We're transforming the way we operate to fulfill what consumers and customers want, in a smart, simple way. We're modernizing our products, leveraging fresh opportunities and adapting to a changing landscape – all with a culture that's ready to capture growth and drive all our supply chain value. We are focused on our Consumer First strategy, which means deeply understanding the needs and lives of our consumers and moving quickly to meet those needs with our broad portfolio of brands. We will always serve the world by making products people love

هي واحدة من الشركات الرائدة في مجال التجارة الخارجية لمختلف المنتجات، واستيراد وتصدير الأغذية، والمنتجات العامة، SYNERGY مجموعة .والأجهزة المنزلية، بالإضافة إلى الاستثمارات التجارية في تركيا والخارج

سوف تكون كفاءتنا الأساسية دامًا معروفة بقدرتنا على تخيل طرق جديدة موجهة للعملاء لدمج احتياجات السوق في المنتجات، وبثروة خبرتنا وعمق معرفتنا الواسع، وبإحساسنا القوي بالاحترافية، وقدرتنا على اتخاذ إجراءات سريعة وحاسمة بشغف لا يتوقف.

؛ نهدف دائمًا إلى توفير منتجات رائعة من تراث تركيا الغني لجميع أنحاء العالم بروح ريادية وتركيز حاد. نحن نحول طريقة SYNERGY كعائلة عملنا لتلبية ما يريده المستهلكون والعملاء بطريقة ذكية وبسيطة. نحن نحدث منتجاتنا، ونسعى للاستفادة من الفرص الجديدة ونتكيف مع المشهد المتغير — كل ذلك مع ثقافة جاهزة لالتقاط النمو ودفع قيمة سلسلة التوريد الخاصة بنا. نحن نركز على استراتيجيتنا المستندة إلى المستهلك أولاً، مما يعني الفهم العميق لاحتياجات وحياة مستهلكينا والتحرك بسرعة لتلبية تلك الاحتياجات بمحفظة علاماتنا التجارية الواسعة. سنخدم دامًا العالم .من خلال صنع منتجات يحبها الناس

OUR BRANDS









SYNERGY GIDA VE TIC. A.Ş.





OUR CERTIFICATES

















FEARLESS ENERGY DRINK





مشروب طاقة فيرليس موهيتو هو مشروب غازي صُمم ليمنح القدر المناسب من الطاقة لأولئك الذين يهدفون إلى عيش كل لحظة بكثافة مع نكهة الليمون والنعناع. التركيبة المثالية من المكونات تُحسن التركيز والأداء البدني، تنشط الجسم والعقل وتحفز عملية التمثيل الغذائي. مشروب طاقة فيرليس موهيتو سيرافقك لتجربة الموهيتو التقليدي في علبنا مع نفس منعش

FEARLESS Energy Drink is a carbonated soft drink formulated to give the right amount of energy to those who aim at living every moment intesely. The perfect combination of ingredients improve concentration and physical performance, vitalize body and mind and stimulate the metabolism. FEARLESS Energy Drink packs a powerful punch but has a smooth easy drink flavor!

40 FT DC	21 PALLETS			20 FT DC	10 PALLETS
FEARLESS ENERGY DRINK 250 ml	CASE DETAILS	CASE WEIGHT	PALLET DETAILS	PALLET CASE QUANTITY	PALLET WEIGHT
OPTION 1	24 Tins	7,00 Kg	100cmx120cm	160 cases	1140 kg
OPTION 2	24 Tins	7,00 Kg	100cmx120cm	176 cases	1252 kg
OPTION 3	24 Tins	7,00 Kg	100cmx120cm	100cmx120cm 192 cases	
40 FT DC	21 PALLETS			20 FT DC	10 PALLETS
FEARLESS ENERGY	CASE DETAILS	CASE WEIGHT	PALLET DETAILS	PALLET CASE QUANTITY	PALLET WEIGHT
OPTION 1	24 Tins	13,00 Kg	100cmx120cm	80 cases	1060 kg
ОРПОМ 2	24 Tins	13,00 Kg	100cmx120cm	90 cases	1190 kg
	-			+	

www.fearlessdrinks.com





ENERGY DRINK





مشروب طاقة فيرليس موهيتو هو مشروب غازي صُمم ليمنح القدر المناسب من الطاقة لأولئك الذين يهدفون إلى عيش كل لحظة بكثافة مع نكهة الليمون والنعناع. التركيبة المثالية من المكونات تُحسن التركيز والأداء البدني، تنشط الجسم والعقل وتحفز عملية التمثيل الغذائي. مشروب طاقة فيرليس موهيتو سيرافقك لتجربة الموهيتو التقليدي في علبنا مع نفس منعش

FEARLESS Mojito Energy Drink is a carbonated soft drink formulated to give the right amount of energy to those who aim at living every moment intensely with Lemon and Mint Flavour The perfect combination of ingredients improve concentration and physical performance, vitalize body and mind and stimulate the metabolism. FEARLESS Mojito Energy Drink will accompany you to experience traditional Mojito in our cans with a fresh breath.

40 FT DC	21 PALLETS			20 FT DC	10 PALLETS
FEARLESS ENERGY DRINK 250 ml	CASE DETAILS	CASE WEIGHT	PALLET DETAILS	PALLET CASE QUANTITY	PALLET WEIGHT
OPTION 1	24 Tins	7,00 Kg	100cmx120cm	160 cases	1140 kg
OPTION 2	24 Tins	7,00 Kg	100cmx120cm	176 cases	1252 kg
OPTION 3	24 Tins	7,00 Kg	100cmx120cm	192 cases	1364 kg
40 FT DC	21 PALLETS			20 FT DC	10 PALLETS
FEARLESS ENERGY DRINK 500 ml	CASE DETAILS	CASE WEIGHT	PALLET DETAILS	PALLET CASE QUANTITY	PALLET WEIGHT
OPTION 1	24 Tins	13,00 Kg	100cmx120cm	80 cases	1060 kg
OPTION 2	24 Tins	13,00 Kg	100cmx120cm	90 cases	1190 kg
OPTION 3	24 Tins	13,00 Kg	100cmx120cm	100 cases	1320 kg

www.fearlessdrinks.com





UNIQUE FRESH POWDER DRINKS







Unique Fresh Powder Drinks with natural fruit tastes. Taste Feast with Vitamin C and freshening you in hot summer days with natural fruit tastes and various different fruit aroma for different choices.

مشروبات مسحوقية طازجة فريدة من نوعها بنكهات الفاكهة الطبيعية. تذوقوا وليمة وانتعشوا في أيام الصيف الحارة مع نكهات الفاكهة الطبيعية ورائحة C مع فيتامين الفاكهة المختلفة للاختيارات المختلفة















PRODUCT INFORMATION

Grammage (g)	9 gr
Pitcher Size (It)i	1,5 lt
Pieces In Box	24
Pieces in Carton	576
Packaging	24×24
Carton Weight	6,85 kg
Carton Size	204x459x230 cm
Quantity on Pallet	108
Pallet Size	1x120
Pallet Height	210



Unique Sunflower Oils





Sunflower is an iconic plant known by most people on the planet, and for a good reason. It's a very versatile plant that can grow on many different kinds of soil.. UNIQUE Sunflower seed oil distinguishes itself against its competitors with its 64mg per 100g of Vitamin E concentration and its high combustion temperature that approaches 200 °C. UNIQUE Sunflower oil lacks cholesterol, trans-fat acids and any kind of additives. It has a high concentration of unsaturated fats. With its uniquely healthy specifications, Sunflower Seed Oil helps reduce the high cholesterol and triglyceride levels in the bloodstream. Through this, it helps prevention of arteriosclerosis and coronary heart conditions among many other benefits. UNIQUE presents you with the healthiest and tastiest Sunflower Oil that is available in the global market.

عباد الشمس هو نبات مميز يعرفه معظم الناس على هذا الكوكب، وذلك لسبب وجيه. إنه نبات معدد الاستخدامات يمكن أن ينمو في العديد من أنواع التربة المختلفة.. يتميز زيت بذور عباد الذي يبلغ 64 ملجم لكل 100 جرام ودرجة حرارة E الشمس الفريد عن منافسيه بتركيز فيتامين احتراقه العالية التي تقترب من 200 درجة مئوية. فريد زيت عباد الشمس يفتقر إلى الكوليسترول والأحماض الدهنية المتحولة وأي نوع من المواد المضافة. يحتوي على نسبة عالية من الدهون غير المشبعة. بفضل مواصفاته الصحية الفريدة، يساعد زيت بذور عباد الشمس على تقليل مستويات الكوليسترول المرتفعة والدهون الثلاثية في مجرى الدم. ومن خلال ذلك، فهو يساعد على الوقاية من تصلب الشرايين وأمراض القلب التاجية من بين العديد من الفوائد الأخرى. تقدم لك شركة للاسرايين وأمراض القلب التاجية من بين العديد من الفوائد الأخرى. تقدم لك سركة للاسرايين وأمراض القلب التاجية من بين العديد من الفوائد الأخرى.

Туре	Dimensions (HxWxD)	Product Count	Gross Product Weight	Empty Carton Weight	Gross Carton Weight
1L Pet	300 × 352 × 282mm	20	18.84kg	625g	19.47kg
2L Pet	324 × 387 × 292mm	12	22.44kg	633g	23.07kg
5L Pet	266 × 370 × 370mm	4	18.78kg	645g	19.43kg
5L Square Pet	371 × 295 × 260mm	4	18.58kg	320g	18.9kg
10L Pet	328 × 460 × 230mm	2	18.64kg	560g	19.2kg
4L Can	646 × 336 × 188mm	4	15.98kg	60g	16.04kg
5L Can	306 × 306 ×	4	19.8kg	80g	19.88kg

Nutritional Facts for 100g		
Nutrition Item	Quantity	
Energy	895cal / 3744.68j	
Fats	100g	
Monounsaturated Fatty Acids	30g	
Polyunsaturated Fatty Acids	59g	
Saturated Fatty Acids	11g	
Cholesterol	0mg	
Carbohydrates	0g	
Proteins	0g	
Vitamin E (tocopherol)	64mg	



Unique Saray Family





Bringing the joy of Turkish bakery to tortilla & lavaş lovers around the world"

INSPIRED BY OUR RICH CUISINE Taste of durum wheat and water will be precious part of your kitchen with difference and quality of UNIQUE SARAY. Now no need to look for any other tastes after finding the healthy and tasty UNIQUE SARAY Macaroni with its varieties.

سيكون طعم القمح القاسي والماء جزءًا ثمينًا من مطبخك مع اختلاف وجودة فريدة من UNIQUE نوعها. الآن لا حاجة للبحث عن أي أذواق أخرى بعد العثور على معكرونة SARAY الصحية واللذيذة بأصنافها







Taste of durum wheat and water will be precious part of your kitchen with difference and quality of UNIQUE SARAY. Now no need to look for any other tastes after finding the healthy and tasty UNIQUE SARAY Macaroni with its varieties.

سيكون طعم القمح القاسي والماء جزءًا ثمينًا من مطبخك مع اختلاف وجودة فريدة من نوعها. الآن لا حاجة للبحث عن أى أذواق أخرى بعد العثور على معكرونة UNIQUE SARAY الصحبة واللذبذة بأصنافها



Taste and health of white meat is presented to your table by Unique Saray Tuna Fish. You can eat healthy, practical and filling Unique Saray tuna fish in any time in day and enjoyable especially with your sandwiches and macaroni.

يتم تقديم طعم وصحة اللحوم البيضاء إلى طاولتك من خلال شركة يونيك ساراي تونا فيش. مِكنك تناول أسماك التونة سراى الفريدة الصحية والعملية والمشبعة في أي وقت من اليوم وممتعة خاصة مع السندويشات والمعكرونة



UNIQUE ZER BULLION made from chicken meats and beef without bone and fat selected precisely and carefully and flavoured by special spices will add wonderful and unforgetable tastes to your meals. UNIQUE ZER bullion will be indispensable tastes of your table and serve unique flavours.

سبائك زير الفريدة المصنوعة من لحوم الدجاج ولحم البقر بدون عظم ودهن مختارة بدقة وعناية ومنكهة بتوابل خاصة ستضيف مذاقًا رائعًا لا ينسى إلى وجباتك. مثابة أذواق لا غنى UNIQUE ZER ستكون سبائك عنها لطاولتك وستقدم نكهات فريدة من نوعها.



The fresh and natural with the tomatoes, Tomato Sauces, no-touch preparation obtained from nature and become an indispensable part of your health.

الطازجة والطبيعية مع الطماطم وصلصات الطماطم والتحضير بدون لمس الذي تم الحصول عليه من الطبيعة . وتصبح جزءًا لا غنى عنه من صحتك

